
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 21 L 127, som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 12. april 2024. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF). 

 

Spørgsmål nr. 21:  

”Mener ministeren i fortsættelse af spørgsmål 20, at onlineapotekerne med 

lovforslaget har en reel økonomisk mulighed for at finansiere den nødvendige  

udvikling på området?” 

 

Svar: 

Danskerne bliver mere og mere digitale – og særligt under COVID-19 var der mange 

danskere, der opdagede, at man kunne gå på apoteket online. Jeg er derfor 

overbevist om, at onlineapoteker vil blive brugt endnu mere i fremtiden, og at der 

også efter lovforslaget vil være et solidt forretningspotentiale i online 

apoteksvirksomhed.  

 

Jeg henviser herudover til mine svar til SUU L 127 - spm. 7 og 19.  
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